
ZÁPIS ZE 7. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA MĚSTA POLICE NAD METUJÍ  
V ROCE 2009 

konaného dne 16.12. 2009 v 17,00 hod. v sále Pellyho domů 
v Polici nad Metují 

Přítomni : dle presenční listiny 
Pozdní příchod: P. Jansa - 17.35 hodin, V. Kašíková - 18.35 hodin 
Předčasný odchod : L. Bořek - 17.50 hodin 
Nepřítomni : Petr Scholz 
 
Hosté : ředitelka MŠ D. Baláková, ředitel ZŠaMŠ Mgr. K. Nývlt,  
 
Ověřovatelé zápisu: Jan Antl, Ing. Pavel Scholz 
Zapisovatelka : Dagmar Hauschková 
 
a) Zahájení jednání starostkou města 
Zahajuji 7. veřejné zasedání ZM v roce 2009, které jsem svolala v souladu se zákonem o obcích. 

Vítám všechny přítomné členy ZM, vedoucí odborů MěÚ a zaměstnance města, dále vítám ředitele a 
vedoucí organizací zřizovaných městem a všechny přítomné občany. 
Zapisovatelkou dnešního jednání stanovuji paní Dagmar Hauschkovou. 
Ověřovateli zápisu z dnešního jednání stanovuji pana Jana Antla a pana Ing. Pavla Scholze  
V době zahájení zasedání ZM je přítomno 18 členů ZM z celkového počtu 21 členů. 
ZM je usnášeníschopné! 

b) Dovoluji si Vám předložit program dnešního jednání : 
01) Zahájení  
02) Schválení programu 7. zasedání ZM v roce 2009 
03) Kontrola plnění usnesení ZM 
04) Účast města na projektu „Spolupráce hasičských jednotek v česko-polském příhraničí, modernizace 
jejich vybavení a vzájemná pomoc při krizových situacích" 
05) Obecně závazná vyhláška č. 5/2009, o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
06) Rozpočtová opatření č. 95 až 104 

07) Pravidla pro rozpočtové provizorium na I. čtvrtletí roku 2010 
08) Pořízení změny č. 3 Územního plánu města Police nad Metují 
09) Souhlas spodáním žádostí o dotace na vyjmenované akce  
10) Revize výstavby beachvolejbalového hřiště 
11) Odmítnutí prodeje a pronájem pozemků pro výstavbu fotovoltaické elektrárny 
12) Prodeje, odkupy, převody pozemků a věcná břemena 
13) Diskuse  

Kontrola plnění usnesení ZM : 
04/03/02 zodp. IMŽP - odkup pozemků na trase „obchvatu" 
04/01/03 zodp. IMŽP - směna ulic Tomkova - Na Babí s KHK 
11/08/03 zodp. IMŽP - převzetí pozemků v areálu DPS od AOPK ČR 
09/06/07 zodp. IMŽP - odkup kotelny a uhelny a vodní nádrže včetně rozvodu vody od pana J. K. 
02/04/08 zodp. IMŽP - prodej domu č.p. 204 s pozemkem st.č. 272/2 manželům S. 
16/07/08 zodp. IMŽP - prodej zem. pozemků v k.ú. Velká Ledhuje Družstvu vlastníků Police nad Metují. 
13/04/09 zodp. IMŽP - uzavření smluv o smlouvě budoucí na pozemky pod plánovanou cyklostezkou  
09/05/09 zodp. IMŽP - prodej přístavby domu čp. 377 firmě GEUM s.r.o. - lékárna 

12/05/09 zodp. IMŽP - prodej pozemků u Penny Marketu 
15/05/09 zodp. IMŽP - prodej části pozemku p.č. 769/201 v k.ú. Velká Ledhuje P. P. 
16/05/09 zodp. IMŽP - prodej pozemků p.č. 330/4 a 331/2 v k.ú. Police nad Metují panu B. 
19/05/09 zodp. IMŽP - bezúplatný převod pozemků p.č. 1203 a p.č. 1204 od Sdružení vlastníků garáží 
na sídlišti  
10/06/09 zodp. IMŽP - prodej stavebních parcel pod Klůčkem  
15/06/09 zodp. IMŽP - odkup pozemků pod sportovištěm na sídlišti a hasičskou zbrojnicí od Benediktinů  

USNESENÍ  
ze 7. veřejného zasedání zastupitelstva města v roce 2009 

ze dne 16. prosince 2009 



01/07/2009 

ZM schvaluje předložený návrh programu 7. veřejného zasedání ZM v roce 2009. 
01) Zahájení  
02) Schválení programu 7. zasedání ZM v roce 2009 
03) Kontrola plnění usnesení ZM 
04) Účast města na projektu „Spolupráce hasičských jednotek v česko-polském příhraničí, modernizace 
jejich vybavení a vzájemná pomoc při krizových situacích" 
05) Obecně závazná vyhláška č. 5/2009, o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
06) Rozpočtová opatření č. 95 až 104 
07) Pravidla pro rozpočtové provizorium na I. čtvrtletí roku 2010 
08) Pořízení změny č. 3 Územního plánu města Police nad Metují 
09) Souhlas spodáním žádostí o dotace na vyjmenované akce  

10) Revize výstavby beachvolejbalového hřiště 
11) Odmítnutí prodeje a pronájem pozemků pro výstavbu fotovoltaické elektrárny 
12) Prodeje, odkupy, převody pozemků a věcná břemena 
13) Diskuse 
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
02/07/2009 
ZM schvaluje: 
a) účast města na projektu „Spolupráce hasičských jednotek v česko-polském příhraničí, modernizace 
jejich vybavení a vzájemná pomoc při krizových situacích", 
b) předložený návrh smlouvy o nájmu požárního cisternového vozidla a jeho následné koupi 
c) vyčlenění z rozpočtu města na projekt „Spolupráce hasičských jednotek v česko-polském příhraničí, 

modernizace jejich vybavení a vzájemná pomoc při krizových situacích" finančních prostředků v 
maximální výši 1 500 000 Kč. 
Zodpovídá: FSO, starostka 
Pro: 17 Proti: 0 Zdržel se: 1  
 
03/07/2009  
ZM schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 5/2009, o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů.  
Zodpovídá: IMŽP, FSO  
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 0  
 

04/07/2009  
ZM schvaluje rozpočtová opatření č. 95 až 104, tedy zvýšení výdajů i příjmů o 1 897 690,- Kč.  
Zodpovídá: FSO  
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  
 
05/07/2009  
ZM schvaluje Pravidla pro rozpočtové provizorium na I. čtvrtletí roku 2010.  
Zodpovídá: FSO  
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  
 
06/07/2009  
ZM schvaluje pořízení změny č. 3 Územního plánu města Police nad Metují v rozsahu bodů 1 - 11 dle 

přílohy. 
Zodpovídá: OV, místostarosta  
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 1  
 
07/07/2009  
ZM schvaluje podat v roce 2010 na plánované akce uvedené v příloze žádost o poskytnutí dotace. Výdaje 
na spolufinancování akcí z rozpočtu roku 2010 budou činit cca 578 tis. Kč. V roce 2011 je třeba počítat z 
rezervováním finančních prostředků ve výši 3 375 - 6 975 tis. Kč  
Zodpovídá: IMŽP, místostarosta  
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  
08/07/2009  
ZM pověřuje kontrolní výbor ZM revizí výstavby beachvolejbalového hřiště (příprava a vedení akce, 

porovnání provedeného, fakturovaného a projektovaného rozsahu prací).  
Zodpovídá: předseda KV ZM  
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  
 
09/07/2009  
ZM neschvaluje prodeje pozemků p.č. 212/3 o výměře 11867 m2, 212/4 o výměře 2499 m2 a 220/7 o 
výměře 8800 m2 v k.ú. Velká Ledhuje za účelem zřízení a provozování fotovoltaické elektrárny.  



Zodpovídá: IMŽP, místostarosta  

Pro: 17 Proti: 0 Zdržel se: 1  
 
10/07/2009  
ZM schvaluje pronajmout na základě uskutečněného výběrového řízení pozemky p.č. 212/3 o výměře 
11867 m2, 212/4 o výměře 2499 m2 a 220/7 o výměře 8800 m2 v k.ú. Velká Ledhuje za účelem zřízení a 
provozování fotovoltaické elektrárny na dobu 20 let firmě Elektrárna Police nad Metují, s.r.o. za cenu 30 
Kč/m2 ročně + 3% z ročního čistého zisku.  
Zodpovídá: IMŽP, místostarosta  
Pro: 16 Proti: 0 Zdržel se: 2  
 
11/07/2009  
ZM schvaluje odkup pozemků p.č. 88/1 o výměře 986 m2, st.č. 432/4 o výměře 223 m2 a budovy na st.č. 

432/4 v k.ú. Police nad Metují od vlastníka MILPO, s.r.o., do majetku města za nabízenou kupní cenu 
231.350,- Kč. Město na své náklady zajistí stávající komín proti zřícení.  
Zodpovídá: IMŽP, místostarosta  
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 0  
 
12/07/2009  
ZM schvaluje prodej pozemku p.č. 243/7 o výměře 197 m2 v k.ú. Police nad Metují panu R. S. Kupní 
cena je stanovena ve výši 50,- Kč/m2 a celková částka ve výši 9.850,- Kč bude uhrazena do 15 dnů od 
podpisu kupní smlouvy.  
Zodpovídá: IMŽP, místostarosta  
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 0  
 

13/07/2009  
ZM schvaluje prodej části pozemku p.č. 995/2 o ploše cca 20 m2 v k.ú. Police nad Metují společnosti ČEZ 
Distribuce, a.s. Kupní smlouva bude uzavřena po realizaci stavby transformační stanice na dotčeném 
pozemku, do té doby bude uzavřena smlouva o smlouvě budoucí kupní. Cena prodávané části pozemku 
bude stanovena znaleckým posudkem platným v době prodeje.  
Zodpovídá: IMŽP, místostarosta  
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 1  
 
14/07/2009  
ZM schvaluje zřízení věcného břemene pro oprávněnou společnost ČEZ Distribuce, a.s. Věcné břemeno 
bude spočívat v právu oprávněného k umístění, zřízení a provozování zařízení distribuční soustavy na 

pozemcích p.č. 1049/1, 1017/29, 1017/18, 29/2, 1017/20, 1017/24, 1048/1, 91/2, 1017/21 a 28/2 v 
k.ú. Velká Ledhuje. Zařízením distribuční soustavy se konkrétně rozumí zemní kabelové vedení NN, 
kabelová chránička DVK 110/8, zemnící páska FeZn 30x4 mm. Věcné břemeno bude zřízeno za úplatu a 
finanční náhrada bude za předpokladu celkového maximálního rozsahu věcného břemene činit částku 
17.400,- Kč.  
Zodpovídá: IMŽP, místostarosta  
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  
 
15/07/2009  
ZM schvaluje prodej oddělených částí pozemku p.č. 758/93 v k.ú. Velká Ledhuje takto :  
1) pozemek p.č. 758/101 o výměře 8 m2 Ing. J. V.,  
2) pozemek p.č. 758/102 o výměře 6 m2 M. F.  

Kupní cena je stanovena ve výši 50,- Kč/m2 a bude uhrazena při podpisu kupních smluv.  
Ing. Vlček rovněž uhradí náklady spojené s geometrickým oddělením pozemků.  
Zodpovídá: IMŽP, místostarosta  
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 1  
 
16/07/2009  
ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č. 761/4 o výměře 22 m2, 761/5 o výměře 179 m2, 762/14 o 
výměře 578 m2, 762/15 o výměře 8 m2, 775/15 o výměře 11 m2 a 1122/3 o výměře 572 m2 v k.ú. Velká 
Ledhuje od vlastníka H. M. do majetku města.  
Zodpovídá: IMŽP, místostarosta  
Pro: 19 Proti: 0 Zdržel se: 0  

Průběh, komentář k usnesením:  
 
K usnesení č. 2  
Starostka informovala o projektu na nákup hasičské cisterny. Došlo k osobnímu jednání se zástupci 

polických SDH a JPII za účasti profesionálního hasiče p. I. Krause, který má na starosti dozor nad těmito 
jednotkami. Město je účastníkem projektu opakovaně, v letošním roce je reálná šance, že uspěje. Projekt 
bohužel nebude vykryt v takovém rozsahu, jak se původně očekávalo z důvodu problémů s financováním 



na polské straně. V dubnu 2010 bychom měli vědět zda jsme uspěli a na konci roku by měla být cisterna 

k odebrání. Místo plánovaných 20 ks pro KHK, jich bude pouze cca 6 ks. Dle příslibu máme jednu z nich 
získat. Pořizovací cena je 7,5 mil. Kč.  
Ing. P. Pohner - prezentoval návrh nájemní smlouvy předložené Krajským sdružením hasičů 
Královéhradeckého kraje. Město za užívání cisterny bude platit pronájem a po dobu 5-ti let bude cisterna 
v majetku Krajského sdružení hasičů Královéhradeckého kraje. Město za toto období uhradí 20% z ceny 
cisterny, což odpovídá finanční spoluúčasti k dotaci. Jedná se o celkovou částku přibližně 1,5 mil. Kč, 
jejíž uvolnění z rozpočtu města je dnes předkládáno ke schválení ZM. To znamená, každý rok uvolnit z 
rozpočtu města cca 300 tis. Kč. Po 5-ti letech bude cisterna převedena do majetku města.  
K usnesení č. 3  
Ing. J. Troutnar prezentoval návrh změn vyhlášky č. 5/2009 o poplatku za odpady. Jedná se pouze o 
úpravu výpočtu poplatku, která nemá vliv na jeho výši. Odpadový poplatek se skládá ze dvou částí, 250,- 
Kč tvoří částka za fyzickou osobu bez určení na jaký druh služby se použije a zbývajících 250,- Kč je 

částka stanovená jako podíl skutečných nákladů za sběr a svoz netříděného odpadu na jednoho 
poplatníka. Město má již dnes na hospodaření s odpady daleko větší náklady, ale zákon nám zatím 
neumožňuje tuto částku zvýšit. Aby byly kompenzovány veškeré náklady města, musel by být poplatek 
za svoz odpadu zvýšen každému poplatníku o cca 130,-Kč.  
K usnesení č. 4  
J. Kosinková okomentovala návrh rozpočtových opatření a informovala o vlivu plátcovství DPH na výdaje 
a příjmy města. Plátcovství od 1. 5. 2009 představuje pro město úsporu výdajů na akci „Intenzifikace 
ČOV a kanalizace - odvod sráž. vod v Polici n/Met." celkem 638 tis. Kč. Zde můžeme uplatnit daň na 
vstupu, protože odvádíme daň z nájemného na výstupu (čisté nájemné je ve stejné výši jako před 
plátcovstvím DPH). V ostatních činnostech, které zdaňujeme (prodej v IC, PM, reklamy a investice, 
krátkodobé nájemné) je daň na vstupu i výstupu čtvrtletně různá, pohybuje se cca v objemu 3 - 5 tis. 
Kč.  

J. Seifert - jaká reálná částka byla v letošním roce prostavěna z částky 1 250 tis. Kč, kterou město 
obdrželo jako dotaci na výstavbu infrastruktury.  
Z. Kadidlo - firma odebrala skrývku, rozvozila štěrk a nakoupila materiál, dotace byla vyčerpána a 
vyfakturována dle smlouvy.  
Z. Dostál - zastupitelé ode mne obdrželi dopis k problematice financování výstavby beachvolejbalového 
hřiště. Stavba byla spuštěna, aniž by realizace byla schválena ZM, přestože hodnota prací byla 0,5 mil. 
Kč. Nebyla prodiskutována zbytnost a význam. Došlo ke stavbě na úkor již připravovaných a schválených 
akcí, u kterých proběhlo výběr. řízení. Výstavba hřiště se neprojednávala ve stavební komisi ani neprošla 
žádným zápisem. O částce na výstavbu byla zmínka jen v rozpočtových změnách. Nedošlo také k výběr. 
řízení na dodavatele. Celá akce byla provedena proti všem pravidlům, zvyklostem a zásadám města. 
Pravděpodobně hlavním důvodem této akce bylo zúročit sponzorský dar. Stavba měla být provedena 

svépomocí, bohužel vzhledem ke svému rozsahu a náročnosti to nebylo možné. Rozezlila mě reakce Ing. 
J. Vlčka, že nedávám pozor při schvalování rozpočtových změn, a že dodavatelské práce mé firmy byly 
předražené. Postupoval jsem dle pravidel a předložil vždy odboru IMŽP cenovou nabídku na požadované 
práce. Kdyby byla celá akce prováděna jak se má, nemuselo dojít k tomuto sporu.  
I. Seidlmanová - po přečtení dopisu a zvážení všech okolností jsem došla k závěru, že jsem pochybila a 
musím ti dát za pravdu. Nedošlo však k porušení zákona, ale pouze k porušení stanovených pravidel. 
Proto žádám, abychom zavázali kontrolní výbor kontrolou s tím, že navrhuji doplnit usnesení o kontrolu 
přípravy a vedení akce. Je zřejmé, že kontrolní výbor musí shledat pochybení, a proto bych byla ráda, 
kdyby kontrola byla provedena do první poloviny ledna a na prvním zasedání v lednu jsme tento problém 
již kompletně vyřešili.  
Z. Dostál - děkuji za tento přístup a žádám pro podrobnější diskuzi o této problematice o přijetí v RM.  
Ing. J. Vlček - veřejně se omlouvám za svoji reakci a přehnaná tvrzení vyvolaná emocemi. Souhlasím s 

tebou, že akce byla chybně provedena, přesto bych rád průběh zrekapituloval. Stavba byla projednávána 
v RM a předpokládaný rozpočet vypracovaný odborem IMŽP byl 250 tis.Kč, z toho 120 tis. Kč byl 
sponzorský dar, z rozpočtu města měly být výdaje 130 tis. Kč, 70 tis. Kč z toho z kapitoly určené na 
údržbu a úpravu sportovišť, jejíž objem a účel byl řádně schválen sportovní komisí a ZM. K dofinancování 
z rozpočtu města zbývalo 60 tis. Kč, což je částka v kompetenci RM. Kdyby celá akce nebyla takto 
předložena, nikdy by nedošlo k pochybení, přikláním se ke starostce, že byly porušeny vnitřní zásady, ale 
ne zákonné podmínky. Dále tuto problematiku prodiskutujeme na jednání RM 21.12. 2009.  
Ing. P. Scholz - v době kdy se tvořila první kalkulace, tak se počítalo s vybagrováním do hloubky 30 cm, 
teprve po zahájení akce se přistoupilo na variantu postupovat dle zpracovaného projektu, kde byly 
uvedeny jiné hodnoty, které pak samotnou stavbu značně prodražily.  
J. Seifert - pokud bude přijato usnesení a kontrolní výbor pověřen revizí, navrhuji, aby se výbor zabýval 
přípravou a vedením této stavby.  

Ing. J. Troutnar - odbor IMŽP vycházel ze skutečnosti, že stavba bude probíhat svépomocí, bohužel tomu 
u většiny prací nedošlo, proto náklady stouply.  
K usnesení č. 6  
Z. Kadidlo - informoval a navržených bodech 3. změny ÚP města Police nad Metují s tím, že se jedná o 
poslední změnu platného ÚP města, neboť do roku 2015 má město povinnost pořídit si ÚP nový. Veškeré 
body byly konzultovány a schváleny MěÚ v Náchodě, který bude zadání zpracovávat a zajistí projednání.  
K usnesení č. 7  



Z. Kadidlo seznámil zastupitele s tabulkou plánovaných investičních záměrů na rok 2010 zpracovanou 

odborem IMŽP, na které bude město žádat o dotace. Prioritní akcí je přestavba ZUŠ s podporou EU. 
Pokud se podaří dotaci získat, dojde k realizaci stavby až v roce 2011 a potrvá 2 roky. Další navržené 
akce jsou chodník v Pěkově s možností získání dotace až do výše 80 %, rekonstrukce obřadní síně, 
restaurování kříže v Hlavňově, který město získalo bezúplatným převodem do svého vlastnictví, 
vybudování kanalizace kolem cesty do Bukovice a zpevnění povrchu sběrných místa pro kontejnery v 
provedení zámková dlažba. Pro další volební období je k rozhodnutí realizace stavba víceúčelového 
hřiště, přístavba sportovní haly u ZŠ, cyklostezka Kozinek - Velké Petrovičky a optimalizace odtokových 
poměrů Pod Klůčkem.  
Ing. J. Vlček - při rozpočtování financí se musíme chovat rozumně, mělo by to platit i u plánování akcí, 
jejichž případná realizace proběhne až v dalším volebním období. Měli bychom být natolik zodpovědní, že 
v případě podání dotace musíme počítat v rozpočtu s penězi na spolufinancování. Pokud schválíme 
navrhované žádosti, bude to znamenat, že v rozpočtu na rok 2010 musíme zablokovat potřebné finance 

na jejich realizaci, nemůžeme to dělat opačně a teprve po získání dotace schvalovat rozpočtové změny. 
Pokud podáme žádosti na všechny uvedené akce, tak se může stát, že v roce 2011 budeme muset z 
vlastních zdrojů zafinancovat 7 mil. Kč. Jen pro informaci, v letošním rozpočtu bylo na investiční akce 5 
mil. Kč a byly kryty revolvingovým úvěrem. Předpokládaný příjem z daní bude v příštím roce o 20 - 30 % 
nižší. Pokud návrh schválíme a já jsem pro, musíme si uvědomit, že tyto peníze v rámci rozpočtu 
budeme muset seškrtat někde jinde.  
Z. Kadidlo - pokud obdržíme dotační titul na ZUŠ, tak nás nenechají uspět i v druhém tak finančně 
náročném projektu jako je přístavba sportovní haly, proto nemusíme mít obavy.  
I. Seidlmanová - v současné době dotační titul na sportovní zařízení vypsán není a ani dle informací z 
jednotlivých ministerstev a KHK se s ničím takovým nepočítá. Jediná reálná šance je, podaří-li se tlakem 
krajů přesunout prostředky z jednoho grantového programu do druhého. Pokud bude přesun 
odsouhlasen, bude vypsána výzva na začátku příštího roku. Město je připraveno podat žádost o dotaci na 

přístavbu ZUŠ, musíme si však uvědomit, že vlivem hospodářské krize se rok 2010 nejeví k získání 
dotací nijak příznivý. Pokud dotaci získáme, nebude stavba zahájena dříve jak v roce 2011.  
Z. Dostál - chci vědět, jestli schválením tohoto záměru současně schvalujeme i potřebné finance.  
Ing. J. Vlček - schvalujeme, že v rozpočtu roku 2010 budeme závazně blokovat částku cca 1 mil. Kč na 
dofinancování uvedených akcí, obdržíme-li na ně dotace. S výrazně náročnějším problémem se budeme 
potýkat v roce 2011, kdy bychom měli blokovat částku 7 mil. Kč. I když obdržíme dotaci jen na jeden 
záměr, pořád musíme počítat s částkou 4 mil. Kč, tím vyčerpáme veškeré investiční peníze.  
K usnesení č. 8  
Starostka navrhla, aby usnesení bylo doplněno o kontrolu přípravy a vedení akce.  
K usnesení č. 9  
Z. Kadidlo informoval o zamítavém stanovisku k prodeji pozemku, který navrhla RM a stavební komise s 

tím, že bylo vypsáno výběrové řízení na pronájem.  
K usnesení č. 10  
Z. Kadidlo seznámil ZM s výsledkem výběrového řízení na pronájem pozemků v podnikatelské zóně pro 
výstavbu fotovoltaické elektrárny. Do VŘ se přihlásili tři uchazeči fa FEMOS s.r.o. (3. pořadí), Ing. M. H. 
(2. pořadí) a Ing. J. K., Ing. J. J. a Ing. M. P., kteří podali nejvýhodnější nabídku.  
Z. Dostál - vznesl dotaz, zda jsou do smlouvy zapracovány ochranné prvky jak doporučovala stavební 
komise. 
Starostka - smlouva byla předložena ke kontrole JUDr. Sedláčkové a její připomínky budou do smlouvy 
doplněny  
K usnesení č. 11  
Ing. P. Scholz - město obdrželo opakovanou nabídku od správce konkurzní podstaty společnosti MILPO 
s.r.o., který nabízí městu nezastavěný pozemek v areálu bývalé mlékárny. Původní cena byla snížena o 

50 tis. Kč za podmínky, že město zajistí odbourání 7,5 m komínu. Nejnižší nabídka na odbourání komína 
činí 49 tis. Kč. Jedná se o strategicky umístěný pozemek, vhodný pro parkovací místa. Dle mého je to 
cena velice přijatelná. Věřím tomu, že náklady by bylo možné VŘ snížit.  
Z. Kadidlo - nelekejte se částky 700 tis. Kč, část nákladů se městu vrátí prodejem železného šrotu.  
Ing. Scholz - bourat nemusíme začít hned.  
Ing. Seidl - komín patří ke zbylé části objektu, který není předmětem prodeje  
Ing.Vlček - není to tak, že příští rok zaplatíme 700 tis. Kč, ale pouze 231 tis. za nákup a 50 tis. za 
odbourání komína. ´ 
V. Plachtová - je v uvedené částce započtena daň z převodu nemovitostí.  
Ing. P. Scholz - ne není, daň bude stanovena podle odhadní ceny, vše by mělo být do 300 tis. Kč.  
Ing. Vlček - je zbytečné, aby bylo v usnesení přímo uvedeno, že komín zboříme. Zajištění může město 
provést různými způsoby.  

K usnesení č. 14  
Ing. Seidl - bude-li se při rekonstrukci nn sítě přikládat i kabel pro VO, jak uvedl Zdenek, bude to 
znamenat další nároky na rozpočet.  
Ing. Vlček - to znamená počítat s příslušnou částkou v rozpočtu roku 2010  
 
Diskuze, informace:  
Starostka:  



- k 31.12.09 končí lůžkové odd. oční kliniky VISUS, proběhlo jednání s primářem MUDr. K. Havlíčkem, 

kterému jsem poděkovala za vynikající služby pro občany. Jednání byl také přítomen MUDr. Neoral a H. 
Rožnovský, coby majitelé objektu. Město má za povinnost starat se o zdravotnictví a své občany, proto 
máme zájem, aby tyto prostory byly opět využity. Od 1.2. 2010 by měla v uvolněných prostorách 4 x v 
týdnu ordinovat ušní, nosní a krční lékařka MUDr. Prouzová a 1 den v týdnu kožní lékařka MUDr. 
Černohorská. Dále by se sem měla přestěhovat gyneložka MUDr. Kohoutová s MUDr. Pokludovou. Dále je 
jednáno s MUDr. Šafránkem o rozšíření ordinace z 1 dne v týdnu na 2 dny. Podle vyjádření Ing. 
Pechánka, vedoucího VZP v Hradci Králové je možné rozšířit služby ještě o jednoho stomatologa, 
pediatra a praktického lékaře. V přízemí by měla objevit nová lékárna. 
- vracím se k 23. RM, kde zazněla z úst Z. Kadidla připomínka k propagaci paní poslankyně Orgoníkové 
na charitativním koncertě v kostele Nanebevzetí Panny Marie. Terčem kritiky byla v minulosti, i z mé 
strany, politická agitace na akcích města. Dle mého názoru, je-li politik pouze gestorem, akce se účastní, 
ale nepropaguje politické myšlenky, tak je vše v pořádku. např. Ing. Hanuš v případě Holocaustu, Ing. 

Horníková zapalující vatru při Zimním táboření. Jiná věc byl např. Polický vandr, kdy si v rámci této akce 
udělal Ing.Vlasák předvolební agitaci přímo na hřišti. 
Z. Dostál - myslím, že tak jak to bylo řečeno, je to správně, není k tomu co dodat.  
V. Kašíková - účast politiků beru pozitivně, ať je vidět, že něco dělají 
- Časový důvod přesunutí Silvestrovského ohňostroje na termín 10. ledna. V Polici máme každoročně 
zimní a letní ohňostroj. Máme sfirmou Janeček smluvní vztah na jeho realizaci. Zimní ohňostroj byl po 
dva roky o půlnoci na Silvestra, potom od 19ti hodin. Již několik let je tvůrcem ohňostroje A. Kafka, 
materiál nakupujeme na Severní Moravě. Všichni, kdo pomáhají srealizací a přípravou to dělají bezplatně 
(hasiči, ostrostřelci, zaměstnanci kultury, divadla atd.). Proto, aby pro všechny byl letošní Silvestr 
volným dnem, zvolili jsme pro ohňostroj datum konání Novoročního koncertu, a to 10. leden 2010. Padl i 
návrh, zda ohňostroj úplně nezrušit, přikláníme se kněmu a ohňostroj bude letos naposled.  
- Informace o 1. místu města vsoutěži Obec přátelská rodině s odměnou 0,5 mil. Kč. Rádi bychom tuto 

částku použili na pokrytí žádostí o granty a dotace spolků. Vznesla jsem dotaz na ministerstvo, 
vněkterých případech to půjde u jiných ne.  
- ZM zřizuje osadní výbory, proto je mojí povinností tuto problematiku zde řešit. Vedení obdrželo několik 
dopisů od paní Kadidlové, od paní Šilpertové i pana Knittela. Jelikož dotyčné osoby nejsou přítomny, 
přesouváme tuto problematiku na následující ZM.  
Ing. J. Vlček - navrhuji probrat na přípravném pracovním ZM, tam si vše ujasnit, ale poté řešit veřejně.  
 
Jednání bylo ukončeno v 19.00 hodin. Zápis vyhotoven 23.12.2009  
 
 
1. ověřovatel : ........................................  
 

Starostka:  
........................................... 

Ida Seidlmanová  

 
2. ověřovatel : .........................................  

 


